
Referat fra FAU-møte 3/3-25 
 

Tilstede: Rektor Anne Roland, FAU-representanter (se under). 

 

Klasse Tilstede Navn 

1A -  

1B -  

2A X Hanne H. Rønjum 

2B -  

2C X Akmal H. Khan 

3A X Ståle C. Knutsen 

3B X Rowena Thakore-Gunther (klassekontakt) /Kiran Ibrahim (FAU) 

3C X Ingrid Danbolt 

4A X Benedikte Strøm 

4B -  

4C -  

5A X Marit Long 

5B X Malgorzata Ochoa (klassekontakt) 

5C X Julia Mossig 

6A X Hanna Waller Aasgaard 

6B -  

6C -  

7A -  

7B x Senayt Kidane 

7C x Jeanette Felix-Papadaki 

 

 



Agenda 

● Oppdatering fra rektor Anne Roland: 

○ Trafikksituasjonen: Det jobbes stadig med å bedre trafikksituajsonen. 

Elevrådet er også engasjert og har tatt initiativ til mye av arbeidet. Forrige uke 

hadde elevrådet møte om morgenen med politikere fra 

bystyret/samferdselskomiteen, med oppmøte også fra Nordstrands Blad. De 

fikk se trafikksituasjonen og snakket sammen om muligheter/begrensninger, 

forslag til tiltak osv. Det er nytt møte med bymiljøetaten 4/3 og snakk om å få 

Trygg Trafikk engasjert. Vi ønsker å kartlegge hvorfor foreldre kjører barna til 

skolen - skyldes det frykt for utrygg gå-/sykkelvei, at man skal rett videre til 

arbeid, eller annet? 

○ Meråpent i vinterferien for 5.-7. trinn: Veldig positiv opplevelse. Det var plass 

til 28stk, plassene ble fylt opp og noen på venteliste. Skolen ønsker å få til 

dette fast i vinter- og høstferier. Kan være gunstig å samkjøre med Låven så 

dagene supplerer hverandre? 

 

● Oppdatering fra FAU: 

○ Bingo søndag ⅔ var en suksess! Vi har fått inn godt bidrag til FAU-kassen 

som kan brukes til boknatt, vinterball eller annet. Krasjet med Ramadan, men 

var ikke noe annet datoalternativ, og det var godt oppmøte til tross. Kan det 

være en idé å gjennomføre det to ganger i året? 

○ Foajeen: Har fått ordnet med en befaring fra en som kan komme med 

design-ideer. Mulig oppstart av aktivitet i april-mai. 

○ Foreldremøte: Positiv opplevelse av foredraget i forkant av foreldremøtet! Kan 

være fint å få et lignende foredrag for de lavere trinnene også, både elever og 

foreldre. 

○ 5.-7.trinn-aktiviteter: Positive tilbakemeldinger. Vi ønsker å søke igjen og få 

opprettholdt tilbudet. 

○ Lions Hauketo/Prinsdal avvikles, og oppfordrer til å søke om resterende 

midler. FAU ønsker å søke om midler til å starte opp sjakkurs igjen 

(1.-4.trinn), kanskje hinderløype i skogen. 

○ Eventuelt: 1. trinn - skjermbruk i matpausen: det oppleves fortsatt som om det 

er mye bruk av skjerm i matpausen. Det er ønske om at det kommer 



retningslinjer for dette så det ikke varierer fra klasse til klasse/avhengig av 

hvilke lærere som er til stede. Det oppleves også som om det er mye bruk av 

skjerm/film på AKS, og det er også noe som bør tas tak i. 

○ KFU-møte onsdag 12/3 i byen - det oppfordres til å bli med. 

○ Gjennomgang av økonomi - det kommer fortsatt lite bidrag inn til FAU via 

klassekontakter. 

 

 


